
Forslag til endring av kommuneplan ved Feste.

Vi har dreve butikken på Feste over mange år og ser eit stort potensialet for plassen vi er glad i. For 
nokre år siden kjøpte vi stykket som ligg på sørsiden av vegen når man kjører nedover mot butikken, 
sammen med en tredje grunneier (se vedlagt kart). I prosessen var stykket gult i kommuneplanen 
men rett før kjøpet endret det seg. Eg er 32 år og ynskjer å utvikla Feste som en turist destinasjon, 
fleire faktorer er allereide på plass. Vi har ein butikk som om få år fyller 40 år, det er mange hytter og 
båtturister her om sommeren og eit yrende liv. Det har vert dialog med Fjor 1 om å flytte stoppet på 
Lygra bort til Feste og dette har blitt møtt med positivitet fra dei involverte. Båten går i sakte fart 
forbi Feste og barre nokre meter fra land, så det er eit ideelt stoppestad for dei. Dersom vi hadde 
kunnea bygged eit stopp for hurtigbåten og fått kommunen med oss kan vi sammen skape en turist 
perle som har eit positivt miljø perspektiv. Familier kan då ta båten fra Bergen 40 minutt ut på Feste 
dar vi ynskjer å stable på beina ett stort antall aktiviteter å tilbud.

Ynskjer det meir informasjon om planane våre ta gjærne kontakt med oss på butikken,

Mvh. Andreas Valle (56355150) 

 

Markert med mørke blå er kai for hurtigbåt. 



På dette bilete ser vi da grøne arealet som ligger langs sjøen sør for feste og opp mot skulen var 
avsett til bolig i kommuneplan frå 2011, og fjerna i 2019 


